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Optimalisering av drift kommune og fylket 

• Fylkeskommunen har i flere år jobbet for å få bedre eier struktur på lys – gang og 
sykkel-vei og vei.

• Det var veldig nærme en løsning for 10 år siden – men det ble utsatt, da enkelt 
kommunen ikke godtok planen.

• Nå har fylket kommet så langt alle kommuner har en intensjon om å gjennomføre 
overføringen. (ref informasjon – i Hovedutvalget i 2023) 

• I areal er det ca likt som skal omfordeles: 

Færder kommune Vestfold fylkeskommune 

Gang-sykkel-vei   -> 15,56 km 

6,92 km <- Vei



Fordel av endringen

• Vei + gang-sykkelvei + veilys vi få samme eier. 

• Dette vil gjøre det langt lettere for våre innbyggere når de 
henvender seg til kommunen; 
– Pr i dag er det ikke selvforklarende når kommunen eier lys og gs-vei 

langs enkelt strekninger på fylkesvei. 

• Antall kvadrat som skal brøytes /holdes vedlike er relativt likt. 

• 1 100 lys vil også overføres fra Færder kommune til fylket. 
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